



## Listes Electorales

### REVISION

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Recorder siège actuellement à l'Hôtel de Ville, dans la salle d'audience de la Cour du Recorder, pour la révision des listes des électeurs municipaux pour l'année courante, et que les plaintes, demandes et objections relatives aux listes des électeurs des quartiers Saint-Jacques, Saint-André, Saint-Laurent et Hochelaga, seront prises en délibération lundi, le 16 courant, à 2.30 heures p.m.

Avis est aussi donné que, conformément à l'article 76 de la Charte de la Cité, le Recorder, en tout temps avant le 18 janvier courant, corrigera les erreurs de copiste dans les noms des électeurs dans les listes des quartiers de la Cité ou les erreurs dans l'apposition, par le trésorier de la Cité, des lettres capitales à la fin des noms des électeurs.

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Ville.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 9 janvier, 1905.



## VOTERS' LISTS

### REVISION

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Recorder of Montreal is now sitting at the City Hall, in the Court Room of the Recorder's Court, on the revision of the lists of Municipal Electors for the current year, and that the complaints, applications and objections in connection with the lists of voters of St. James, St. Andrew, St. Lawrence and Hochelago wards, will be proceeded with on Monday, the 16th inst., at 2.30 o'clock, p.m.

Further notice is given that, in compliance with Art. 76 of the City Charter, the Recorder, at any time before the 18th January inst., will correct purely clerical errors in the names of the electors in the lists of any of the wards of the City or errors in the appending by the City Treasurer of the capital letters at the end of the names of the electors.

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, January 9th., 1905.



## AVIS PUBLIC

### Règlement No 326

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé: "Règlement No 326 concernant l'enlèvement des ordures ménagères, etc."

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Ville.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 10 janvier, 1905.



## PUBLIC NOTICE

### By-Law No 326

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred upon it by the Charter of the said City, has adopted a by-law, known as "By-law No. 326 concerning the removal of house offal, etc."

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, January 10th., 1905.

## RUE NOTRE-DAME, Est

De la Rue Frontenac aux Limites Est de la Cité de Montréal.

### AVIS AUX CONTRIBUABLES

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le rôle de contribution foncière spéciale pour l'élargissement de la rue Notre-Dame Est, de la rue Frontenac aux limites Est de la Cité, dans le quartier Hochelaga est complété et est maintenant déposé au bureau du soussigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière, sont par le présent sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les dix jours de cette date, sans autre avis.

WM. ROBB,  
*Trésorier de la Ville.*

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA VILLE,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 12 janvier, 1905.

## NOTRE DAME Street, East

From Frontenac Street to Eastern Limits of the City of Montreal.

### NOTICE TO RATEPAYERS

PUBLIC NOTICE is hereby given that the roll of special assessment for the widening of Notre-Dame street, East, from Frontenac street to Eastern limits of the City of Montreal, in Hochelaga ward, is completed and is now deposited in the office of the undersigned at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment, are required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within ten days from this date, without further notice.

W. ROBB,  
*City Treasurer.*

CITY TREASURER'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, 12th January, 1905.